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آقای استاندار روز شهید آمد 
و رفت ولی گویا سرتان گرم  
اتوبوس های شهرداری بود

امام جمعه فردیس:
سفر عزتمندانه 

رییس جمهوری به 
عراق نشان از اقتدار 

ایران است

همزمان با نوروز 98 
»جشن نوروزگاه«

به کرج رسید

۷ ابزار مطرح در 
بازاریابی شبکه های 

اجتماعی

»دنیای هوادار« از ضعف عملکرد دستگاه ورزش گزارش می دهد؛

آیا  فرضیه مهندسی انتخابات 
کشتی صحت دارد؟

 محرومیت 2 ساله از پنجره نقل و انتقالات در انتظار سیتی
 تقابل یونایتد و بارسلونا در یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 

آقای دادستان، برای رفع شبهه
در انتخابات اتاق بازرگانی، ورود کنید

بدهکار بانکی چطور
به اتاق بازرگانی راه یافت
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خبر

از  دلیر مردان  و  البرز مهد سرداران 
دفاع  سال  هشت  در  گذشته  جان 
مقدس بوده و بیش از  ۵۰۰۰ هزار 
انقلاب  تقدیم  کفن  گلگون  لاله 
دیار  این  نام  و  است  نموده  اسلامی 
با رشادتهای غیور مردان لشکر خط 
شکن ده سید الشهدا در ۸ سال دفاع 

مقدس درخشان بوده.
حال آقای استاندار روز شهید آمد و 
رفت گویا جنابعالی حواستان پیش 
اتوبوس های شهرداری کرج بود که در 
قاب عکسهای افتتاحیه آن قرار گیرید.

آقای شهبازی ای کاش همان قدر که 
به روزهای مناسبتی نامگذاری شده 
در تقویم  توجه داشتید  به روز خون 
های ریخته شده در راه خاک و ناموس 

وطن هم دقت داشتید.
رفت  می  انتظار  استاندار  آقای 
همانقدر که دغدغه پیام رسانی برای 
را  جمهور  رئیس  معاون  مادر  فوت 
به  سرکشی  دغدغه  اندکی  داشتید 
مادران و پدران ارجمند شهدا را در 

روز شهید داشتید.
انقلاب  معظم  رهبر  استاندار  آقای 

و  ایثار  فرهنگ  ترویج  درخصوص 
و  داشته  بسزایی  تاکیدات  شهادت 
دارند و  یکی از سیاستهای فرهنگی 
نظام این موضوع بود ولی جای تعجب 
است که جنابعالی در چنین روز بزرگ 
و با ارزشی مشغول کار دیگری بودید

شهدا  معظم  خانواده  استاندار  آقای 
دغدغه بفکر بودن یا نبون جنابعالی 
را ندارند چون آرمان چیز دیگریست 
اما یادآوری کردیم که فراموش نکنید 
اگر شهدا نبودند امروز این جایگاه در 

اختیار جنابعالی نبود.

آقای استاندار روز شهید آمد و رفت ولی گویا سرتان گرم  اتوبوس های شهرداری بود

سفر  گفت:  فردیس  جمعه  امام 
عزتمندانه روحانی رییس جمهوری به 
عراق، نشان داد که این عزت و اقتدار، 

خاری در چشم دشمنان ایران است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
ایرنا، حجت الاسسلام علی اکبر ایمانی 
در خطبه های نمازجمعه فردیس با 
جمع  در  رهبری  توصیه  به  اشاره 

اعضای خبرگان افزود: ترامپ در عید 
کریسمس شبانه وارد عراق می شود و 
هیچ کدام از سران عراق به استقبال 

وی نمی روند.
 FATF وی اظهار داشت: در موضوع
و اینکه تحریم ها بیشتر خواهد شد 
خیلی نباید مضطرب شویم چرا که 
کشوری که با 1۵ کشور هم مرز است 

آمریکایی ها نمی توانند آن را تحریم 
کنند.

گفت:همانطور  فردیس  جمعه  امام 
ایران  ملت  که  فرمودند  رهبری  که 
در حوادث مختلف نباید خود را ببازد 
بلکه باید به دنبال راهکار و برخورد 

مدبرانه و حساب شده باشد.
وی با اشاره به اعطای نشان ذوالفقار 

از سوی مقام معظم رهبری به سردار 
نشان  این  افزود:  سلیمانی  قاسم 
رضایت ولی امر مسلمین و فرماندهی 
کل قوا به سرباز فداکاری است و هم 
نشان تجلیل مقام معظم رهبری از 
شهدای مدافع حرم و تجلیل از همه 
و  و سوریه  عراق  در  که  رزمندگانی 
لبنان در مقابل جنگ نیابتی ایستادند.

امام جمعه فردیس:
سفر عزتمندانه رییس جمهوری به عراق نشان از اقتدار ایران است

همزمان با نوروز 98 »جشن 
نوروزگاه« به کرج رسید

رییس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهردری 
کرج ، از برگزاری جشن آیینی نوروزگاه در سه روز پایانی 

سال در پل قدیمی کرج و بوستان کهن خبر داد.
فضای  و  سیما،منظر  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
گفت:  سازمان  این  رییس  کرج،  شهرداری  شهری  سبز 
احیا فرهنگ ایرانی اسلامی و انتقال به نسل آینده یکی 
از مهمترین رسالت های دستگاههای اجرایی می باشد و با 
توجه به پتانسیل موجود در این سازمان و تنوع مخاطبان 
در بوستان ها و جنگل های اطراف شهر این فرصت بطور 
خاص در اختیار سازمان سیما منظر و فضای سبز شهر قرار 

گرفته است.
پیمان بضاعتی پور افزود: اصیل ترین فرهنگ های  ایرانی 
را در ایام نوروز که سرشار از شادی و طراوت هستند می 
توان جُست و با این هدف بوستان ها و پارک های شهر 
کرج بجزرنگین شدن با گل های فصلی ورنگ سبز درختان 

شاهد برنامه های متنوع نیز خواهد بود.
وی خبر از برپایی جشن نوروزگاه داده و افزود: شهر کرج  از 
تنوع فرهنگی منحصر به فردی تشکیل شده و گردهمایی 
افراد و بهره گیری از مشترکات فرهنگی می تواند به هویت 
سازی شهر کرج کمک بسزایی نماید و این جشن نیز در این 

راستا برگزار خواهد شد.
بضاعتی پور زمان برگزاری این جشن را 2۵ اسفند ماه سال 
جاری دانست و اظهار داشت: این جشن که در بوستان کهن 
واقع در پل قدیم کرج برگزار می شود به مدت 3 شب 
خواهد بود و برنامه های چون نورافشانی ،اجرای موسیقی 
محلی، نمایش عروسکی، مسابقات متنوع و ... در آنها به 

اجرا در خواهد آمد.

فرمانده انتظامی استان البرز:
۶7 هزار عدد مواد محترقه در 

استان البرز کشف شد
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به اجرای طرح مبارزه با 
کالای قاچاق، از کشف ۶۷ هزار مواد محترقه و پانزده کیلو 

مواد اولیه خبر داد.
به گزارش شهروند البرز، سردار عباسعلی محمدیان اظهار 
پلیس های  فعال  حضور  با  گذشته  روز  طرح  این  کرد: 
تخصصی باهدف مقابله با قاچاق مواد محترقه در سطح 

استان به اجرا درآمد.
وی اضافه کرد: در اجرای این طرح بیش از ۶۷ هزار عدد 
مواد محترقه خارجی و 1۵ کیلوگرم مواد اولیه دست ساز 

کشف شد.
فرمانده انتظامی استان البرز افزود: با این کالای قاچاق ۵1 
قاچاقچی دستگیر و ۴۹ پرونده قاچاق در این زمینه تشکیل شد.

از  یکی  قاچاق،  با  مبارزه  شد:  یادآور  محمدیان  سردار 
مهم ترین الزامات تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی است 

که پلیس با جدیت آن را دنبال می کند.
وی گفت: نوسان در قیمت ارز سبب شد تا برخی افراد 
سودجو به قاچاق و احتکار کالا روی بیاورند که با همکاری 
مردم و پلیس اخلالگران نظم اقتصادی یکی پس از دیگری 

در چنگ قانون گرفتار می شوند.
گفتنی است؛ از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از یک هزار و 
۸۰۰ میلیارد ریال انواع کالای قاچاق در استان البرز شده است.

خبر

 - میهمان(  )نویسنده  رضی  نادر 
البرز  بازرگانی  اتاق  انتخابات  حواشی 
رسد  می  نظر  به  که  است  به حدی 
آقای دادستان باید تیم ویژه ای را برای 

بررسی اوضاع به کار گیرد.
در شرایطی که انتخابات اتاق بازرگانی 
در بسیاری از استان های کشور مانند 
در  و  شد  کشیده  حاشیه  به  اهواز 
انتخابات دادند،  ابطال  به  نهایت رای 
انتخابات در استان البرز نیز خالی از 
حاشیه و جنجال نبود. گرچه پس از 
انتخابات شرایط به شکلی رقم خورد 
که صدای اعتراض فردی بلند نشوند 
اما حالا باخبر شدیم که شاهمرادی، 
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت البرز، 
از بسیاری تخلفات آگاه شده و شخصا 
برای  افراد  انتخاب  چگونگی  پیگیر 

حضور در اتاق بازرگانی البرز است.
n  اما موضوع وقتی قابل بررسی می 
شود که یکی از بدهکاران بانکی استان 
البرز، تایید صلاحیت می شود و گام به 
عرصه انتخابات می گذارد. این فرد که 
به هیچ عنوان در زمینه صنعت و تولید 
فعال نیست و همگان او را به عنوان 
انبوه ساز در استان البرز می شناسند، 
در زمینه ساخت و سازهایی که داشته 
شاکی های فراوانی دارد و پول هایی 
نه  آن  قبال  در  که  کرده  دریافت 
خدمت مورد نظر ارائه شده و نه اسناد 

و مدارک خاصی به این افراد تحویل 
داده شده و به نوعی دست این افراد 
باوجود هزینه های بالایی که متقبل 
شده اند در مراجع قضایی خالی است. 
البته در این خصوص سندسازی هایی 
هم انجام شده تا هیچگونه ردپایی از 

مشارکت این افراد باقی نماند.
نکته بعدی در مورد ملکی در    n
خیابان صد در مهرشهر کرج است که 
قبلا متعلق به این فرد بوده که به اتاق 
بازرگانی راه یافته ولی به دلیل بدهی 
بسیار بالایی که داشته این ملک را بابت 
بخش کمی از بدهی به طلبکاران اهدا 
کرده و همین ملک، ستاد انتخاباتی 
اعتلافی برای حضور در اتاق بازرگانی 
بوده است. شکایت از فرد مورد نظر به 
دلیل پرداخت نشدن بخش عمده ای از 

بدهی هنوز در جریان است.
n  نکته دیگر اینکه چند ملک تجاری 
که متعلق به فرد مورد نظر است، از 
طریق شکایت بانک صادرات به دلیل 
روال  و  است  شده  پلم  معوقه  بدهی 
توقیف این املاک به نفع بانک صادرات 
مهرشهر در حال اجرا است که بزودی 
انجام  کامل  بطور  آن  اداری  مراحل 

خواهد شد.
n  اما این مسائل پایان مشکلات 
بسیار زیاد این انبوه ساز نیست. بلکه 
حساب های او در بانک ملت مهرشهر 

نیز  موضوع  این  است.  مسدود شده 
به دلیل بدهی های این فرد به بانک 
ملت صورت گرفته است و تا زمانی که 
بدهی های این فرد برطرف نشود ، 
حساب ها همچنان مسدود خواهند 
ماند. ضمن اینکه طبق دستورالعمل 
جدید بانک مرکزی، مقرر شده تا تمام 
حساب های مربوط به بدهکاران بانکی 
که در بانک های دیگر افتتاح شده اند 
نیز مسدود شود و به این شکل، فرد 
مورد نظر با مشکل بسیار بزرگی روبرو 

خواهد شد.
*اما نکته دیگر در مورد هزینه تبلیغاتی 
است که این فرد برای ورود به انتخابات 
اتاق انجام داده و برای اینکه به ریاست 
اتاق برسد، همچنان ادامه دارد. این فرد 
با یک گروه تبلیغاتی قرارداد همکاری 
امضا کرده و تیزر های انتخاباتی او نیز 
از توسط همین گروه تولید و ارائه شد. 
1۵میلیون  مبلغ  به  چکی  فرد  این 
بابت  گروه  این  اختیار  در  تومان 
هزینه تبلیغات قرار داده است و حالا 
که به اتاق بازرگانی البرز راه یافته، به 

این گروه اطلاع داده که اگر خواهان 
طلب خود هستند می توانند فاکتوری 
در جهت ارائه خدمات رفاهی به اتاق 
ارائه کنند و دستور پرداخت این مبلغ 
که البته پایین تر از مبلغ توافق شده 
است را از حساب اتاق بازرگانی صادر 
خواهد  مس  فرد  این  نوعی  به  کند. 
بیت  از  را  شخصی  تبلیغات  هزینه 
المال پرداخت کند. این فقط گوشه ای 
از مشکلات این فرد است که باتوجه 
به رابطه هایی که دارد، یکی از گزینه 
های اصلی ریاست اتاق البرز محسوب 

می شود.
اما در پایان یک سوال هم از مسئولان 
برگزاری انتخابات اتاق بازرگانی البرز 
داریم. در شرایطی که برای انتخابات 
اتاق تهران با آن حجم وسیع مراجعه 
کننده از نیروهای امنیتی استفاده نشد، 
البرز کاملا  اتاق  انتخابات  چرا فضای 
امنیتی شد تا رای دهندگان نتوانند 
در مورد کاندیداها با یک دیگر مشورت 
کنند و همه چیز طبق مهندسی آقایان 

برای انتخابات پیش برود؟!

آقای دادستان، برای رفع شبهه
در انتخابات اتاق بازرگانی، ورود کنید

بدهکار بانکی چطور
به اتاق بازرگانی راه یافت
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3 اقتصادی

ابزارهای  مهمترین  از  اجتماعی  شبکه های  بازاریابی 
بازاریابی دیجیتالی است. شبکه های اجتماعی امروزه 
دیگر فقط برای ارتباط بین افراد استفاده نمی شود، بلکه 
به عنوان ابزاری برای شکل دهی و تعیین آینده کسب و 
کارها استفاده می شود. امروزه دیگر بازاریابی شبکه های 
اجتماعی یک علم تخصصی شده است و یکی از بهترین 
ابزارها برای پیشرفت و گسترش برند کسب وکار در 

دنیای مجازی و اینترنت تبدیل شده است.
فیسبوک، اینستاگرام، اسنپ چت، لینکدین و توییتر 
دیگر به عنوان شبکه های اجتماعی ساده نمی باشند و 
نقش آن ها از ایجاد ارتباط ساده بین افراد فراتر رفته 
است. این شبکه دیگر الان به عنوان اجزای اصلی در 
بازاریابی شبکه های اجتماعی هر  برنامه و استراتژی 

شرکت قرار گرفتند.
برای استفاده بهینه از بازاریابی شبکه های اجتماعی باید 
تکنیک ها و روش های آن را بدانید. البته خیلی سخت 
نیست. راههای سیاه زیادی در شبکه های اجتماعی 
وجود دارد که شما می توانید استفاده کنید که به قول 
معروف، یک شبه ره صد ساله را بروید اما باید بگوییم 
که در همان یک شب ممکن است آسیب زیادی به 
ارزش سایت یا صفحه اجتماعی شما وارد که غیر قابل 

جبران خواهد بود.
در ادامه این مطلب قصد داریم تا ۷ ابزار مطرح در حوزه 
بازاریابی شبکه های اجتماعی که به شما در گسترش 
برندتان کمک می کند، معرفی نماییم. البته این ابزارها 
معرفی ما نمی باشد، بلکه توسط متخصصان این حوزه 

تایید و معرفی گردیده اند.

Edger 
است  این  اجتماعی  شبکه های  در  موفقیت  کلید 
که همیشه آنلاین و فعال باشید. خیلی مهم است 
که پست هایتان متناسب با یک زمانبندی خاص و 
موقع هایی که بیشتر افراد و کاربران آنلاین هستند، 
قرار بگیرد. اگر بخواهید این کار را به شکل مرتبی 
انجام بدهید، نیازمند وقت و تلاش زیادی هستید 
 Edger اما این کار را خیلی راحت می توانید با ابزار

انجام بدهید.
اجتماعی  بازاریابی شبکه های  ابزار در  این  اما مزیت 
چیست؟ با ادجر، پست ها و محتوای قدیمی از بین 
آپلود  که  را  محتواهایی  تمامی  می تواند  و  نمی روند 
می شود را در خود نگه دارد. وقتی که یک پستی قرار 
داده می شود، به پایین خط منتقل می گردد و از این رو 
محتوای قدیمی می توانند باز دوباره نمایش داده شوند. 
همچنین شما می توانید برای هر اکانت شبکه های 
اجتماعی خود یک گروه تشکیل دهید البته در حال 
حاضر این ابزار بر روی سه شبکه فیسبوک، توییتر و 
لینکدین فعالیت می کند اما یک ابزار مفید در بازاریابی 

شبکه های اجتماعی می باشد.

BuzzSumo 
شبکه های اجتماعی یک بازار کاملا آزادی است که 
شما و رقبایتان به راحتی و بدون هیچگونه محدودیتی 
به  یکسان  مشتریان  بدست  برای  آن  در  توانید  می 
رقابت بپردازید. برای اینکه بتوانید استراتژی بازاریابی 
و  برنامه  که  دارید  نیاز  شما  اجتماعی،  شبکه های 
آنها چه  بدانید.  به درستی  را  رقبای خود  استراتژی 
محتوایی پست می کنند؟ چه پاسخی از مخاطبان 
وکاربران خود دریافت می کنند؟ چگونه مخاطبان خود 

را جذب می کنند؟
همه این پرسش ها مهم هستند و البته پاسخ به آنها 
مهمتر است. برای یافتن پاسخ چنین سوالاتی بهترین 
ابزار، ابزار BuzzSumo است. این ابزار، به شما این 

امکان را می دهد که بتوانید بهترین بلاگ ها و پست های 
مرتبط با کلمه های کلیدی مرتبط با کسب و کار خود را 
پیدا کنید. با استفاده از این ابزار شما به راحتی می توانید 
نیازهای کاربران و مخاطبان خود را بدست بیاورید در 

واقع یک دیدی به شما ارائه می  هد.

NOD3x 
اگر شما نتوانید ارتباط مناسبی با کاربران هدف خود بر 
قرار کنید، بازاریابی شبکه های اجتماعی شما غیرمفید 
خواهد بود. برای همین شما باید بتوانید که کاربران 
هدف خود را به درستی شناسایی کرده و با آنها ارتباط 
برقرار کنید، چون این افراد تنها کسانی هستند که می 

توانند به رشد کسب و کار شما کمک کنند.
NOD3x ابزاری است که در شناسایی دقیق کاربران 
هدف و ارتباط با آن ها به شما کمک بسیاری می کند. 
این ابزار، یک آماری از نوع افرادی که به محتوای شما 
علاقمند هستند ارائه می کند و از این رو شما خیلی 
و  کاربران  به  آمار  این  تحلیل  با  توانید  می  راحت 
مخاطبان هدف خود دست پیدا کنید. یکی از مزیت 
هایی که در این ابزار وجود دارد و مناسب بازاریابی 
شبکه های اجتماعی می باشد، داشتن یک برنامه زمانی 
از آنلاین بودن افراد و بهترین موقع به اشتراک گذاری 

مطالب می باشد.

Social Clout 
شبکه های  بازاریابی  نتیجه  شدن  متوجه  برای 
اجتماعی خود، باید به تعداد لایک ها، کامنت ها و 
ورودی های از آن ها دقت کنید. اما در واقع خیلی 
نمی توان به تعداد لایک ها و کامنت ها اعتماد کرد، 
حتی ممکن است که تعداد لایک ها بالا باشد اما باز 
هم تاثیری در فروش نداشته باشد. برای همین باید 
به دنبال بهترین زمان پاسخدهی در هر پستی باشید 

که منتشر می کنید.
ایجاد  در  شما  به  که  ابزاری   Social clout
استراتژی تولید محتوا و زمان بندی پست گذاری 
مطلب در شبکه ها کمک می کند. در واقع بهترین 

زمان پست گذاری مطالب در شبکه ها را به شما نشان 
می دهد.

Canva 
عکس ها محتواها را جذاب تر می کنند. این یک مساله 
ثابت شده است و هیچ شکی در آن نیست. محصولاتی 
که با محتواهای جذاب با عکس و انیمیشن های مختلف 
معرفی می گردد، بیشتر از محتوا ها و محصولات فقط 
با متن خالی به فروش می روند و درسئو سایت تاثیر 

بیشتری دارد.
این ابزار برای افرادی که آشنایی خیلی کمی با طراحی 
گرافیک دارند، مفید است و با آن می توانند عکس و 
انیمیشن های حرفه ای بسازند. هرچه شما از عکس و 
انیمیشن های مرتبط بیشتری استفاده کنید، بازاریابی 

شبکه های اجتماعی شما قوی تر و بهتر انجام می شود.

Feedly 
این ابزار بازاریابی شبکه های اجتماعی به شما این امکان 
را می دهد که پست ها و محتواهایی را که در سایت 
های دیگر می پسندید و و قصد قرار دادن در سایت 
خود را دارید، سازماندهی کنید. چیزی که شما نیاز 
دارید، ایجاد یک RSS برای صفحاتی است که شما 
به مطالب آن علاقه مند هستید و این ابزار براساس 
تنظیماتی که شما برای انتشار محتوا انجام داده اید، 

محتواهای بدست آمده را تنظیم می کند.

Mulpix 
جستجو کردن افراد و تصاویر در اینستاگرام خیلی 
برای  جستجو  موتور  یک   Mulpix نیست.  آسان 
و  ویدئوها  عکس ها،  یافتن  امکان  که  اینستاگرام 
افراد را براساس تگ، کامنت یا توضیحات، برای شما 
فراهم نموده و براساس موقعیت جغرافیایی شما تمام 
مواردی را به دنبال آن هستید، نشان می دهد. اساس 
جستجوی آنها براساس تگ، نام و کامنت ها می باشد و 
یکی از بهترین ابزارهای بازاریابی شبکه های اجتماعی 

معرفی شده است.

۷ ابزار مطرح در بازاریابی شبکه های اجتماعی

علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی

استقلال و فرار از
 آسیا، به نفعِ لیگ

استقلال با وینفرد شفر، به یک تیم جاه طلب تبدیل شده 
است؛ تیمی که فصل گذشته روی سکوی اول جام حذفی 
ایستاد و در این فصل، برای قهرمانی در لیگ و صعود به 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا تلاش می کند. شاید 
به  زیادی  حضور در یک گروه آسیایی ساده تر، شانس 
این فصل به دنبال همه  تا در طول  استقلالی ها می داد 
اهداف شان بروند و همه  چیز را با هم به دست بیاورند اما 
هم گروه شدن با الدحیل، الهلال و العین، خودش به اندازه 
یک تورنمنت کامل از یک باشگاه انرژی می گیرد. البته 
که آبی ها به لحاظ تعداد بازیکن، کمبودی را احساس 
نمی کنند اما در این برنامه سخت و فشرده، درخشش 
همزمان در لیگ و آسیا به شدت دشوار به نظر می رسد. 
آنها می توانند در هر دو جام، نسبتا خوب ظاهر شوند اما 
برای فوق العاده بودن در یک تورنمنت، باید از بین لیگ و 
آسیا یکی را انتخاب کنند. تیم شفر می تواند با تمام قوا و 
استفاده از همه مهره های کلیدی، در لیگ برتر بدرخشد 
و به قهرمانی نزدیک شود. مهره های ذخیره این باشگاه 
لیگ  بازی در  از فرصت عالی  استفاده  با  نیز می توانند 
قهرمانان آسیا، هم تجربه بسیار خوبی به دست بیاورند و 
هم انگیزه شان برای درخشیدن در لباس آبی  را به نمایش 

بگذارند.
است.  برتر  لیگ  در  قهرمانی  ما،  امید  و  انگیزه  همه 
سیدمهدی رحمتی با این جمله به تساوی در برابر العین 
واکنش نشان داده اما چنین باوری، حداقل روی نیمکت 
استقلال به چشم نمی خورد. شفر و دستیارها، آسیا را 
در  داشته های شان  همه  با  و  گرفته اند  به شدت جدی 
هر دو مسابقه این تورنمنت حاضر شده اند. اگر شانس 
موفقیت در لیگ قهرمانان آسیا درست به اندازه لیگ 
برتر برای این تیم بالا بود، این برخورد با آسیا منطقی 
به نظر می رسید اما حقیقت آن است که پس از رسیدن 
به یک امتیاز از 2بازی و پیش از 2برخورد سخت با تیم 
الهلال عربستان، استقلالی ها شانس چندانی  پرستاره 
نیز  صعود  اگر  حتی  ندارند.  گروه  این  از  صعود  برای 
اتفاق بیفتد، مسیری بسیار طولانی در لیگ قهرمانان 
برای باشگاه رقم خواهد خورد. در مقابل اما رسیدن به 
قهرمانی لیگ، می تواند از مسیر بسیار کوتاه تری ممکن 
شود. استقلال از لیگ دوازدهم به بعد، دیگر هرگز روی 
و حالا می تواند  نگرفته  قرار  ایران  فوتبال  اول  سکوی 
طلسم  این  به  باقی مانده،  دیدارهای  در  درخشش  با 
شش ساله پایان بدهد. جنگ همزمان در لیگ و آسیا و 
»انتخاب« نکردن میان این 2 جام اما تهدید اصلی برای 

این تیم تلقی می شود.
مصدومیت وریا غفوری در جریان جدال با العین امارات، 
نتیجه فشردگی دیدارهای استقلال و خستگی مهره های 
داشته  ادامه  باشگاه  در  روند  اگر همین  است.  تیم  این 
و شدیدتری  بیشتر  مصدومیت های  تردید  بدون  باشد، 
از راه می رسند و نفرات اصلی را پشت سر هم از تیم 

می گیرند. 
باید بپذیریم که ستاره های ایرانی برای انجام مداوم  2 بازی 
در یک هفته تربیت نشده اند و به لحاظ بدنی برای قرار 
گرفتن در چنین موقعیتی آماده نیستند. جنگ استقلال 
با تیم های پرمهره و ثروتمندی مثل الدحیل و الهلال در 
آسیا، نابرابر به نظر می رسد. در لیگ برتر نیز استراحت 
جلوه  نابرابر  را  شرایط  سپاهان،  و  تراکتور  بیشتر 
می دهد. برابر کردن جنگ های آسیایی در شرایط فعلی 
غیرممکن به نظر می رسد اما شفر می تواند با استراحت 
دادن به مهره های اصلی در آسیا، حداقل شرایطش را با 
چند مدعی قهرمانی لیگ برتر برابر کند. حالا زمان یک 
انتخاب کلیدی از راه رسیده و استقلالی ها نباید زمان 
را برای گرفتن این تصمیم مهم از دست بدهند. یک 
انتخاب درست می تواند سرنوشت آبی ها را برای همیشه 
عوض کند. آنها با شفر در سال های آینده برای نتیجه 
گرفتن در آسیا فرصت دارند. در لیگ برتر اما شاید تا 
چند سال، چنین فاصله کمی میان استقلال و موفقیت 

وجود نداشته باشد.

دریچه

آتن   2۰۰۴ المپیک  نایب قهرمان 
گفت که سال هاست مشکلی با امیر 
رضا خادم ندارد و اتفاقات گذشته را 

فراموش کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود 
مصطفی جوکار مربی تیم ملی امید 
در مورد اردوی این تیم برای حضور 
اظهار  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 

داشت: روز 2۹ اسفند به اولان باتور 
دلیل  به همین  اعزام خواهیم شد 
امروز آخرین مرحله اردوی ما آغاز 
کشتی  روی  دنیا  همه  می شود. 
کارمان  کرده اند،  سرمایه گذاری 
سخت است اما ان شاءالله که بهترین 
نتیجه را بگیریم و هم تیم آزاد و هم 
عیدی  مردم  به  قهرمانی  با  فرنگی 

بدهند.
دوره  اولین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
آسیا  امیدهای  قهرمانی  مسابقات 
می شود،  برگزار  مغولستان  در 
تیم ها  ترکیب  خیلی  کرد:  عنوان 
البته فکر می کنم  را نمی شناسیم، 
قرقیزها با همان ترکیبی که به جام 
هم  رقابت ها  این  در  آمدند  تختی 
شرکت کنند. مهم این است که ما 
که  ان شاءالله  و  کرده ایم  کار  خوب 

بهترین نتیجه را بگیریم.
مربی تیم ملی امید آزاد ادامه داد: 
را  زمان  بیشترین  رضایی  علیرضا 
برای این تیم می گذارد و واقعا زحمت 
مسئولیت  که  روزی  از  می کشد. 
قبول  را  فدراسیون  نایب رئیسی 
کرده، حضورش در تمرینات حتی 

پررنگ تر از قبل شده و ان شاءالله که 
نتیجه مدیریت صحیح و زحمات او و 
کادرفنی و کشتی گیران را می گیریم.

آتن  المپیک  نقره  مدال  دارنده 
که   2۰۰2 سال  ماجرای  مورد  در 
از  بابت  از  قهرمان  این  مدت ها  تا 
دست دادن مدال بازی های آسیایی 
امیر رضا خادم را مقصر می دانست، 
خاطرنشان کرد: خیلی زمان از آن 
اتفاق گذشته، هیچ مشکلی با امیر 
رضا خادم ندارم، او به اردوی تیم ملی 
هم آمدو  با هم خوش وبش کردیم. 
خیلی وقت است که با آن اتفاق کنار 
آمده ام و بخشیدم. واقعا چیز خاصی 
که  رفاقت هاست  من  برای  نیست، 
باقی می ماند، اصلا دیگر به ماجرای 

بوسان فکر نمی کنم.

تیم والیبال سایپا در بازی نخست 
فینال لیگ برتر والیبال پیروز شد.

بازی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
والیبال  برتر  لیگ  فینال  نخست 
به میزبانی سالن دوازده  پنجشنبه 
هزار نفری برگزار شد. سایپا موفق 
شهرداری  یک  بر  نتیجه 3  با  شد 
ورامین را شکست دهد تا با خیالی 
آسوده خود را مهیای بازی دوم که 
قرار است روز یکشنبه برگزار شود، 

کند.
سایپا شروع طوفانی در ابتدای ست 
سرویس  زدن  با  و  داشت  نخست 
نتیجه  با  شد  موفق  خوب  دفاع  و 

تایم  به استقبال نخستین  بر 3   ۸
ادامه و  اما در  استراحت فنی برود 
بازی  به  ورامینی ها  بازی  شروع  با 
برگشتند و کنترل بازی را در دست 
گرفتند تا مانع ایجاد اختلاف امتیاز 
محمدی  شاگردان  شوند،  بیش تر 
راد در ورامین در دفاع خوب عمل 
کردند و اختلاف امتیاز را کم کردند 
با نتیجه  و در نهایت ست نخست 
2۵ بر 22 به سود سایپا پایان یافت.

در ست دوم، دو تیم شروع برابری 
موفق  ورامین  و شهرداری  داشتند 
را  اول  فنی  استراحت  تایم  شد 
تیم  دو  هر  ادامه  در  شود.  پیروز 

گذاشتند  نمایش  به  پایاپایی  بازی 
و شهرداری ورامین موفق شد 2۶ 
ست  در  کار  تا  شود  پیروز  بر 2۴ 

شماری یک بر یک برابر شود.
در ست سوم مانند ست دوم بازی تا 
امتیاز 1۰ تقریباً برابر پیش رفت که 
نارنجی پوشان سایپا کنترل بازی را 
در دست گرفتند و اختلاف امتیاز را 
ایجاد کردند تا با خیال راحت بازی 
این ست  در  سایپا  دهند،  ادامه  را 
موفق  و  داشت  کم تری  اشتباهات 
شد با نتیجه 2۵ بر 1۷ برنده و به 
استقبال ست چهارم برود. در ست 
چهارم سایپا کار را تمام کرد و پیروز 

ست و بازی شد.
شهرداری  و  تهران  سایپا  تیم  دو 
فینال  به  رقبا  شکست  با  ورامین 
برای  و  کردند  صعود  رقابت ها 
نارنجی  می کنند.  تلاش  قهرمانی 
دور  شش  از  بعد  سایپا  پوشان 
حضور در فینال به دنبال شکستن 
طلسم هستند تا برای نخستین بار 
ببرنند.  سر  بالای  را  قهرمانی  جام 
شهرداری  تیم  نیز  دیگر  طرف  در 
پنج سال جواز  از  ورامین که پس 
حضور در فینال را کسب کرده به 
سال ۹2  در  قهرمانی  تکرار  دنبال 

است.

جوکار:

سال هاست مشکلی با امیر رضا خادم ندارم

نارنجی پوشان یک گام دیگر تا طلسم شکنی

برگزاری  به  اشاره  با  یاری،  حمید 
استان  در  پهلوانکها  لیگ  مسابقات 
البرز، گفت: در مجموعه کشتی استان 
در با توجه به مشکلات مالی کارهای 
خوبی طی سال جاری صورت گرفته 

است.
حمید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
یاری رئیس هیات کشتی استان البرز 
با بیان اینکه این استان از 11 مسابقات 
برگزار  کشوری  بین المللی،  کشتی 
کرده است، اظهار کرد: ۵رویداد کشتی 
بین المللی در رشته آزاد و فرنگی در 

سال ۹۷ به میزبانی کرج برگزار شد.
یاری با تاکید بر اینکه البرز در سال 
۹۷ مسابقات پهلوانی ایران را برگزار 
کرد، خاطرنشان کرد: در بخش های 
افزایش  و  مربی  دانش  داوری، 
پیشرفت  شاهد  کشتی گیران  سطح 
چشمگیری بودیم و توانستیم سهمیه 
خوبی برای کشتی گیران خود کسب 

کنیم.
در  البرز  کشتی  مربیان  حضور  وی 
را  ایران  کشتی  ملی  تیم  اردوهای 
خواستار  و  کرد  ارزیابی  مهم  بسیار 
اجماع بهتر مربیان البرز شد، عنوان 

کرد:امیدواریم در سال آینده کشتی 
استان با هم افزایی تمام کشتی گیران، 
مربیان و داوران روند رو به پیش خود 

را داشته باشد.
رییس هیات کشتی استان البرز با اشاره 
به برنامه های البرز در سال ۹۷، گفت: 
در سال جاری، 31 اعزام مختلف به 

رقابت های کشوری صورت گرفت.
و  اینکه ۵ دوره علمی  بیان  با  یاری 

برگزار شد،  در سال جاری  آموزشی 
افزود: کشتی استان البرز، 1۰۰ مدال 
جهانی،  مدال   3 شامل؛  رنگارنگ 
 2 آسیایی،  بازی های  طلا  مدال   2
مدال در رقابت های آسیا و 1۵ مدال 
بین المللی و ۷۸ مدال کشوری کسب 

شد.
رییس هیات کشتی البرز با اشاره به 
ورزشکاران،  اعزام  مورد   23۰ اینکه 

مربیان و داوران به مسابقات مختلف 
مسابقه   1۴ داد:  ادامه  شد،  انجام 
استانی در دو رده  مردان و بانوان برگزار 

شد.
وی در پایان با تاکید بر اینکه 1۶ مورد 
فعالیت فرهنگی و ورزشی در سال ۹۷ 
انجام شد، خاطرنشان کرد: ۵ کلاس 
استاژ مربیگری نیز در سال ۹۷ برگزار 

شد.

رییس هیئت کشتی استان البرز: 

البرز در سال ۹۷ میزبان ۵ رویداد بین المللی بود
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5 ورزشی

ماریو بودیمیر غایب 
بزرگ پرسپولیس

در تمرین دیروز ماریو بودیمیر نیز مصدوم شد تا غایب بعدی 
پرسپولیس در مقابل سپیدرود باشد.

شایان مصلح، محمد انصاری، حسین ماهینی، محسن ربیع 
خواه و علیرضا بیرانوند مصدومان پرسپولیس برای بازی با 
سپیدرود بودند که دقایقی پیش یک نام دیگر هم به این لیست 

اضافه شد.
ماریو بودیمیر مهاجم کروات تیم پرسپولیس نیز در تمرین 
امروز آسیب دید و وضعیت او به شکلی رقم خورد که برای 

بازی فردا مقابل سپیدرود غایب باشد.
پرسپولیسی ها ساعت 1۶:3۰ به مصاف سپیدرود می روند و 

برای بازگشت به صدر ملزم به کسب سه امتیاز هستند.

دژاگه: ما همه یک دل هستیم
 تا موفق شویم

دژاگه گفت: تیم به هارمونی خوبی رسیده و امیدوارم این روند 
را ادامه دهیم.

اشکان دژاگه در میکسدزون ورزشگاه یادگار گفت: فکر میکنم 
کل تیم به هارمونی خوبی رسیده در زمین، همه بازیکنان 
تلاش می کنند، حتی بازیکنانی که روی نیمکت مینشینند هم 
تلاش می کنند، همه همدل هستیم. این مهم است که نه فقط 
11 بازیکن داخل زمین بلکه بازیکنان نیمکت نشین و تدارکات 
و پزشک ها و همه سعی میکنیم یک تیم شویم، تا الان خوب 
جلو رفتیم ولی باید همینطور ادامه دهیم و بتوانیم در بازی های 

بعدی موفق باشیم.

قرارداد بلند مدت فرهاد کاظمی
 با بادران

فرهاد کاظمی سرمربی تیم فوتبال بادران با این باشگاه 
قرارداد سه ساله امضا کرد.

فرهاد کاظمی سرمربی تیم فوتبال بادران بعد از جدایی از 
سرخپوشان پاکدشت راهی این تیم شد. بادرانی ها در این 
چند سال تلاش زیادی کرده اند تا به لیگ برتر بیایند اما با 
مربیان مختلف به هدف خود نرسیدند. مدیران و مسئولان 
بادران از حالا به فکر سال های آینده هستند و بر همین 

اساس با فرهاد کاظمی قرارداد سه ساله امضا کرده اند.
کاظمی در سال های اخیر کارنامه درخشانی در آوردن 
تیم های لیگ یکی به لیگ برتری دارد و حالا مسئولان 
برتر  لیگ  به  صعود  صدد  در  کاظمی  حفظ  با  بادران 
هستند. این مربی برای اولین بار در تاریخ فوتبال ایران 
یک تیم شهرستانی) سپاهان( را قهرمان لیگ برتر کرد و 
حالا در بادران می تواند یک مهره تعیین کننده باشد تا 

مسئولان این باشگاه را به هدف هایشان برساند.

مصلح سپیدرود را هم از دست داد
با  دیدار  به  مصلح  شایان  می شد  تصور  که  شرایطی  در 
سپیدرود برسد اما در پایان تمرین مشخص شد که او در 

این بازی هم غایب خواهد بود.
شایان مصلح که یک نیم فصل در تیم پرسپولیس فیکس بود و 
عملکرد قابل قبولی هم داشت، در نیم فصل دوم در چند بازی 
غایب بود اما پیش بینی می شد که به دیدار با سپیدرود برسد. 
حتی او روز گذشته در تمرینات گروهی نیز شرکت کرد 
و امیدواری ها برای بازگشت این بازیکن افزایش یافت اما 

در نهایت این اتفاق رخ نداد.
در پایان تمرین مشخص شد که دفاع چپ اهل رودبار 
بازی با تیم سابق خود را هم از دست داده و نمی تواند 
مقابل سپیدرود به میدان برود. با این حساب بازهم نادری 

دفاع چپ قرمزها خواهد بود.

خبر

با  تبریز  تراکتورسازی  فوتبال  تیم 
پدیده  مقابل  صفر  بر  یک  پیروزی 
مشهد یکی دیگر از رقیبان خود را 
کنار زد تا مدعی اصلی قهرمانی لقب 

بگیرد.
تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
فوتبال تراکتورسازی تبریز پنجشنبه 
و  بیست  هفته  در  توانست  گذشته 
دوم رقابت های لیگ برتر در ورزشگاه 
یادگار امام تبریز با نتیجه یک بر صفر 

از سد پدیده مشهد عبور کند.
در  که  لیکنز  جرج  شاگردان 
اقتصادی  بردهای  اخیر  هفته های 
از  حالی  در  کرده اند  کسب  متوالی 
سد پدیده گذشتند که موتور گلزنی 
ایرلندی  مهاجم  استوکس  آنتونی 
شده  روشن  دیگر  بار  تراکتورسازی 

است تا کسی جلودارش نباشد.
استوکس با گلزنی در هفته های اخیر 
11 گله شد تا بار دیگر در کنار کی 
صدر  در  سپاهان  از  استنلی  روش 
جدول آقای گل های لیگ برتر فصل 

جاری قرار بگیرد.
تراکتورسازی ابتدای فصل در اختیار 
محمدرضا زنوزی قرار گرفت تا این 
بخش خصوصی  به  پرطرفدار  تیم 
تراکتورسازی  مالک  شود.  ملحق 
در همان نقل و انتقالات لیگ برتر 
اشکان  نظیر  سرشناسی  بازیکنان 
دژاگه، مسعود شجاعی، احسان حاج 

صفی، لی اروین و آنتونی استوکس 
تا خط حمله  را به خدمت گرفت 
آتشی  خط  شود.  زهردار  تیم  این 
داده  نتیجه  به خوبی  تا کنون  که 
است و این تیم با 33 گل زده در 
22 هفته گذشته در کنار سپاهان 
در  را  گلزنی  آمار  بهترین  اصفهان 

اختیار دارد.
با این حال جرج لیکنز که سومین 
در  تبریزی  سرخپوشان  سرمربی 
برتر  لیگ  رقابت های  جاری  فصل 
نیم  بازی های  در  می شود  محسوب 
جالبی  رکورد  تیم  این  دوم  فصل 

جای  بر  خود  از  نخوردن  گل  بابت 
گذاشته است. تراکتورسازی در نیم 
با  بازی  تنها یک گل در  فصل دوم 
سپیدرود رشت دریافت کرده است. 
بان  دروازه  فروزان  محسن  واقع  در 
تراکتورسازی در تیمی که کمترین 
داشته  دفاعی اش  خط  در  را  تغییر 
است، پنج »کلین شیت« متوالی را 

به نام خود ثبت کند.
تراکتورسازی که معمولاً در بازی های 
خوبی  گلزنی  موقعیت های  خود 
دفاع  امر  در  می آورد  دست  به  هم 
مستحکم تر از همیشه ظاهر شده اند. 

نقطه قوتی که کمک زیادی به این 
تیم کرد تا تراکتورسازان در بازی های 
مدعی  تیم های  با  خود  برگشت 
استقلال  سپاهان،  نظیر  قهرمانی 
تهران و پدیده مشهد پیروز شوند و 
حالا با ۴3 امتیاز در جمع مدعیان 

جدی قهرمانی قرار بگیرند.
دیدار  در  پیروزی  با  تراکتورسازان 
اخیر خود مقابل پدیده مشهد، قامت 
این  تا شاید  قهرمان را پیدا کردند 
بار جام به جای ماندن در تهران و 
یا رفتن به اصفهان سوار هواپیمای 

تبریز شده و به پرشورها داده شود.

مهاجم پیشین پرسپولیس گفت: کار 
پرسپولیس برای صعود از گروه خود 
سخت شد و سرمربی این تیم باید 
افزایش  را  تیمش  بازیکنان  روحیه 

دهد.
هوادار«،بهنام  »دنیای  گزارش  به 
ابوالقاسم پور در خصوص باخت یک 
بر صفر پرسپولیس در هفته دوم لیگ 
به  باخت  این  آسیا گفت:  قهرمانان 
ضرر پرسپولیس شد. شاگردان برانکو 
فرصت های زیادی را از دست دادند؛ 

موقعیت هایی که به خاطر خستگی 
تمرکز  رفت.  هدر  بازیکنان  زیاد 
مهاجمان پرسپولیس هم کافی نبود 
و آنها نمی توانستند چارچوب دروازه 

را خیلی خوب بشناسند.
تیم  و  پرسپولیس  پیشین  مهاجم 
که  گلی  افزود:  ایران  فوتبال  ملی 
داور  اشتباه  روی  پرسپولیس خورد 
بازی بود. اما به نظرم بازیکنان هم 
موقعیت های  از  که  هستند  مقصر 
به  کار  تا  نکردند  استفاده  گلزنی 

آخرین توپ بازی برسد.
علی  داشت:  اظهار  ادامه  در  وی 
از  را  گلزنی  مسلم  موقعیت  علیپور 
دست داد که کمبود توان بدنی اش 
ناشی از خستگی بود. باید بازیکنان 
کوتاه  مدت  همین  در  پرسپولیس 
ایده آل  را در شرایط  هم خودشان 

نگه دارند.
احتمال صعود  درباره  پور  ابوالقاسم 
پرسپولیس از گروه خود ادامه داد: کار 
صعود برای پرسپولیس سخت تر از 

قبل شد. برانکو باید شادابی را دوباره 
حالا  همچنین  بیاورد.  تیمش  به 
خودشان  ذخیره ها  تا  است  وقتش 
از  بازیکنان اصلی  تا  را نشان دهند 
فرصت اندکی که برای ریکاوری دارند 
استفاده کرده و بدن هایشان به فرم 
ایده آل بازگردد. ضمن اینکه نباید 
منکر برنامه فشرده پرسپولیس شویم. 
همین موضوع باعث شده تا این تیم 
کیفیت بازی های همیشگی را نداشته 

باشد.

ابوالقاسم پور: 

کار پرسپولیس برای صعود سخت شد

با  گفت:  پوشان  آبی  پیشکسوت 
نتایجی که استقلال در آسیا گرفته 
تمرکز  بیشتر  که  باشد  بهتر  شاید 

خود را روی لیگ برتر بگذارد.
هوادار«،علی  »دنیای  گزارش  به 
آبی  دیدار  خصوص  در  شوری 
داشت:  اظهار  العین  مقابل  پوشان 
گذشته  بازی های  اکثر  خلاف  بر 
بازیکنان  بازی  این  در  استقلال، 
نبودند.  خوب  تیم  جلوی  به  رو 
بازیکنان  صحنه ها  از  خیلی  در 
می توانستند تصمیم بهتری بگیرند 
نشدنی ترین  و  سخت ترین  اما 

تصمیم را می گرفتند.
از  بعضی  در  کرد:  اضافه  وی 
می توانستند  ما  بازیکنان  صحنه ها 
تیم  بیشتر  گذشتگی  خود  از  با 
را  کار  این  که  برسانند  گل  به  را 
نمی کردند و با خودخواهی ضربات 
آخر را می زدند و موقعیت ها را هدر 

می دادند.
پیشکسوت آبی پوشان اضافه کرد: 
باید  متأسفانه  هم  دفاعی  فاز  در 
تیمش  ترکیب  هنوز  شفر  بگویم 
بازیکنانش  مرتباً  و  نشناخته  را 
می دهد.  تغییر  دفاعی  خط  در  را 

مقابل  بازی  در  باعث می شود  این 
تیم های بزرگ که می توانند از خط 
خط  به  و  کرده  عبور  تیم  میانی 
گسیختگی  هم  از  برسند،  دفاعی 
و ناهماهنگی در خط دفاعی کاملًا 

مشهود باشد.
حضور  ادامه  خصوص  در  شوری 
کرد:  تصریح  آسیا  در  پوشان  آبی 
را فریب دهیم. هم  نباید خودمان 
برای  را  ما  را  کار  جدولی  شرایط 
و هم کیفیتی  صعود سخت کرده 
که ما از استقلال در آسیا می بینیم 
امیدواری زیادی به ما برای راهیابی 

به  لذا  نمی دهد.  بعدی  مرحله  به 
از الان  اعتقاد من بهتر است شفر 
به بعد بیشتر روی لیگ برتر تمرکز 
کند تا آسیا. بلکه در لیگ بتوانیم 

بعد از سال ها قهرمان شویم.
در  پوشان  آبی  پیشین  هافبک 
استقلال  کیفیت  تفاوت  خصوص 
در لیگ برتر و آسیا اظهار داشت: 
ما از قبل هم نسبت به این تفاوت 
سطح تیم های لیگ برتری با آسیا 
به استقلالی ها  بودیم و  تذکر داده 
که  بودیم  داده  را  هشدار  این  هم 

فریب نتایج لیگ را نخورد.

پیشکسوت استقلال تاکید کرد؛ 

بهتر است استقلال روی لیگ تمرکز کند

پرشورها سخت گل می خورند؛

تراکتورسازی تیم مدعی کُش لیگ
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ورزشی

جامعه  میان  در  ها  روز  این  که  پرسشی 
ورزش و کشتی دهان به دهان می چرخد 
این است که آیا به راستی مسئولین وزارت 
ورزش در اندیشه مهندسی انتخابات هستند 
یا شایعاتی که در همین رابطه  زیادی در 
ورزش  دستگاه  نظر  مورد  نامزد  خصوص 
انجام  با  که  نامزدی  هاست.  زبان  سر  بر 
مانورهای تبلیغاتی تلاش فراوان دارد تلویحا 
این موضوع را در اذهان عمومی، خصوصا 

اعضای مجمع جای دهد.
خبرگزاری البرز ورزشی/ شواهد پیدا و پنهان 
دستگاه  که  دارد  واقعیت  این  از  حکایت 
ورزش از هیچ نامزدی جهت احراز ریاست 
فدراسیون کشتی حمایت نمی کند، بنابراین 
تلاش هریک از نامزدها برای اعلام  وابستگی 

های  مانور  با  ورزش  مسئولین  به   خود 
است  ترفندی  جورواجور سرنوشت  صرفا 
جهت آشفته کردن بازار و جلب نظر اعضای 
مجمع. نکته قابل تعمق آنکه این روزها شائبه 
حمایت دستگاه ورزش از هر نامزدی که به 
میان آمده، فرد مذکور نه تنها توفیقی در 
کسب آرای اعضای مجمع پیدا نکرده بلکه 
با حداقل مقبولیت از گردونه ورزش خارج 

شده است. 
ورزش  دستگاه  عملکرد  ضعف  واقع  در 
شرایطی فراهم کرده که گرایش آنها به هر 
سو و هر کاندیدا با مخالفت هایی همراه شده 
باشد. این امر خصوصا در عرصه  انتخابات 
فدراسیون ها نمود بیشتری داشته و قاطبه 
عملکرد  ضعف  سایه  در  ورزش  جامعه 
و  ها  دیدگاه  با  صراحتا  ورزش  مسئولین 
اقدامات آنان مخالفت می کنند .بی گمان  
همین فضا و شرایط در انتخابات پیش روی 
فدراسیون کشتی نیز نمود پیدا خواهد کرد. 
به سخن دیگر و با صراحت تمام باید اذعان 
کرد فقدان چهره های توانمند و کاریزماتیک 
بلد،  کار  افراد  انزوای  و  ورزش  عرصه  در 
توانمند و امتحان پس داده، شرایطی فراهم 

کرده تا دستگاه ورزش در برابر تمام اتفاقات 
به عصا  و درشت دست  ریز  و رخدادهای 

حرکت کند.

ضعف عملکرد دستگاه ورزش 
 ضعف  عملکرد دستگاه ورزش در تمام ابعاد 
و امور از اجرا تا عمل بر کسی پوشیده نیست. 
در حال حاضر سراسر ورزش را بگردیم چهره 
ای که بتوان او را وزنه ای تصورکرد در پست 
نمی  مشاهده  ورزش  وزارت  کلیدی  های 
شود.این ضعف و ناتوانی به حدی است که 
آقایان  حتی توان فرو نشاندن حاشیه های 
ناتوانی  و  ضعیف  فدراسیون  نشدنی  تمام 
به  ندارند، چه برسد  را  چون ژیمناستیک 
اینکه بخواهند در عرصه کشتی تاثیرگذار 
باشند.طبیعی است آنان که قدرت نظارت 
نخواهند  ایضا  ندارند  را  ژیمناستیک  بر 
بر کشتی که رشته مدال آوران  توانست  
جهان و المپیک است حکمروایی کنند. هر 
چند ممکن است در باطن علاقه مند باشند 
تا فرد مورد نظر از میان نامزدهای مختلف 
در راس کشتی قرارگیرد، فردی که حرف 
گوش کن و در خط آنان حرکت کند اما 

به نظر نمی رسد در این مسیر نیز توفیقی 
به دست آورند چون حضور جمعی از چهره 
های شاخص با ویژگی های منحصر به فرد 
دست آنها را برای انتخاب گزینه ضعیف اما 

گوش به فرمان خواهد بست.
حاصل کلام آنکه به نظر می رسد فرضیه 
از  ورزش  دستگاه  مهندسی  و  حمایت 
کاندیدای خاص مبتنی بر واقعیت نیست و 
کسانی که چنین شایعاتی را دامن می زنند 
در صدد بهره گیری از آشفته بازار موجود 

هستند. هنوز سه روز تا پایان مهلت ثبت 
نام نامزدهای احراز ریاست فدراسیون کشتی 
باقی مانده و قطعا طی روز های باقی مانده 
چهره های شاخص پای در میدان خواهند 
است  آن  گویای  موجود  شواهد  گذاشت. 
که باید منتظر رقابت انتخاباتی سختی بین 
نامزدها برقرار خواهد بود و چه بسا انتخابات 
به مرحله دوم کشیده شود. بنا براین آنان که 
پیشاپیش خود را برنده انتخابات و گزینه برتر 

می شمارند چه بسا راه به جایی نبرند.

بیست و پنجمین دوره مسابقات قهرمانی 
کیک بوکسینگ WPKA کشور در سال 
۹۷  در استایل های: سمی کنتاکت، لایت 
با  فرم  و  لوکیک  کنتاکت،  فول  کنتاکت، 
حضور قهرمانان سراسر کشور به مدت سه 
روز در تهران برگزار شد و برگزیدگان خود 

را شناخت. 
جریان  در   هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بیست و پنجمین دوره از مسابقات انتخابی 
تیم کینگ بوکسینگ ایران برای حضوردر 
سال  بوکسینگ  کیک  جهانی  رقابتهای 

2۰1۹ یونان ، شاهین نجومی رزمی کار با 
تجربه کشور با کسب دو مدال طلا و یک 
نقره درخشش ویژه ای داشت. نجومی که 
در این مسابقات با هدایت و مربیگری استاد 
بزرگ، مجتبی آزادیان به مقام های یاد شده 
دست یافت گفت:  مسابقات امسال به لحاظ 
کیفی در سطح بسیار بالایی برگزار شد و 
رزمی کاران با تجربه و پرقدرتی از سراسر 
کشور در این رقابتها شرکت داشتند و به 
لحاظ فشردگی مسابقات توانستیم تجربه 

های بسیار خوبی را کسب کنیم. 

سینمای  در  حضور  که  نجومی  شاهین 
ایران را به عنوان بازیگر در فیلم سینمایی 
»آقای الف« در نقش مکمل مرد در کارنامه 
داشته در خصوص مسابقات قهرمانی کیک 
من  آزمون  ترین  گفت:جدی  بوکسینگ 
در  قهرمانی  عناوین  کسب  رشته  این  در 
مسابقات جهانی یونان است و با توجه به تیم 
خوبی که از درون مسابقات انتخابی ایران 
برگزیده شده تصور میکنم دستیابی به مقام 
قهرمانی این مسابقات در سال 2۰1۹ برای 

کشورمان قابل دسترس باشد. 

پایان  از  پس  بلافاصله  کرد  اضافه  وی 
را  تمریناتمان  ایران،  انتخابی در  رقابتهای 
برای حضور در رقابتهای یونان به صورت 
فشرده زیر نظر استاد بزرگ مجتبی آزادیان 
که معتقدم عالیجناب ورزشهای رزمی ایران 
است،آغاز کرده ام و امیدوارم تیم منتخب 
عیدی  مسابقات  این  در  قهرمانی  با  ایران 

خوبی در سال ۹۸ به مردم کشور بدهد. 
قهرمانی  مسابقات  دوره  دومین  و  بیست 
پایتخت  آتن  در  جهان  بوکسینگ  کیک 

یونان برگزار خواهد شد./

آیا  فرضیه مهندسی انتخابات کشتی صحت دارد؟

محمدرضا کاظمی

آگهی فقدان سند مالکیت
 خانم فاطمه حسین خانی و معصومه حسین خانی و فرشته حسین 
خانی و اکرم حسین خانی و آقای منصور حسین خانی برابر گواهی 
حاج  آقای  وراث  13۸۹/1/23بعنوان  مورخ   1۸ بشماره  ورائت  حصر 
آقا حسین خانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی 
بمساحت ۸1متر مربع قطعه ۴ تفکیکی بشماره پلاک 1۸۸۶ باقیمانده 
فرعی از 1۶2 اصلی مفروز از 1۸۸۶فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی 
دفتر  ثبت ۹۰33۸3 صفحه 33۰  مورد  کرج  شهرستان  ثبتی  حوزه 
2۷1۵ املاک بنام مرحوم حاج آقاحسین خانی ثبت و سند بشماره 
چاپی ۵۹۰۰۰۰بنام مشارالیه صادر و تسلیم گردیده است و برابر اسناد 
رهن  در  3۶۶تهران  دفتر   13۸۶/۹/1۵ 1223۶۰مورخ  شماره  رهنی 
بانک ملت قرار گرفته است که بعلت نامعلوم مفقود گردیده است لذا 
تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده 12۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و 
یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به 
مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 
تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.
97/789۶0/ف

شوش پاشا رئیس ناحیه 1

آگهی مزایده اموال غیر منقول- نوبت  دوم 
از شعبه 12 دادگاه  به موجب اجراییه صادره 
خانواده کرج لها: معصومه سقایی نخعی علیه: 
کریم یزدان فر فرزند عیسی محکوم است به 
پرداخت مبلغ ۴۸۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اجرت 
المثل ایام زوجیت و مبلغ 1/۷۸۷/۰۰۰ریال بابت 
هزینه دادرسی و مبلغ 1/۵۰۰/۰۰۰ریال بابت 
هزینه کارشناسی درحق محکوم لها و پرداخت 
نیم عشر دولتي با توجه به اینکه به اجرای حکم 
اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له 
به منظور استیفای محکوم به وهزینه اجرایي 
یک قطعه زمین مسکونی 2۰۰ متر مربع به 
شماره پلاک ثبت 1۹۹1 دفتر2۰/۵ از صفحه 
۷3 متعلق به آقای کریم یزدان فر فرزند عیسی 
کارشناس  توسط  و  توقیف  اجرا  این  ازسوي 
رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف وارزیابي 
از   13۹۸/۰1/2۷ مورخ  در  است  ومقرر  شده 
احکام  اجراي  محل  در   13 الي   12 ساعت 
مجتمع خانواده کرج از طریق مزایده بفروش مي 
رسد، مزایده از قیمت مبلغ ۵۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
معادل ۵۵ میلیون تومان طبق نظریه کارشناسي 
شروع مي شود و به هر شخص حقیقي و حقوقي 
که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 

خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس 
از  تضمیني  بانکي  چک  یا  نقد  وجه  بصورت 
خریدار اخذ والباقي ظرف یک ماه از وي وصول 
خواهد شد و پس از انجام مراحل قانوني وصدور 
حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل 
خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار 
وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس 
از کسر هزینه هاي مزایده به نفع دولت ضبط 
و مزایده تجدید مي گردد کلیه هزینه های نقل 
وانتقال به عهده محکوم علیه است و از محل 
فروش پرداخت خواهد شد .طرفین مي توانند 
ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه 
انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا 
رسیدگي به اعتراض از سوي دادگاه مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین 
به شرکت در مزایده مي توانند ظرف پنج روز 
از مال مورد  اجرا  این  با اطلاع  از مزایده  قبل 
مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف 
ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت  با 

ومکان برگزار خواهد شد.
مال مورد مزایده وبهاي آن طبق نظر کارشناس 
شش  شامل  موصوف  است:ملک  شرح  بدین 

دانگ عرصه یک قطعه زمین بایر غیر موات با 
کاربری مسکونی به مساحت 2۰۰ )دویست( متر 
مربع و به شماره قطعه یکصد و پنجاه و هشت 
تفکیکی از پلاک سه هزار و هشتصد و هشتاد 
فرعی از اصلی مفروز از پلاک پانصدو بیست و 
نه و پانصدو سی و غیره فرعی از یکصدو چهل و 
چهار اصلی مذکور و به شماره ثبت 1۹۹1 دفتر 
2۰/۵ از صفحه ۷3 ثبت و صادر گردیده است. 
ملک موصوف فاقد هرگونه اعیانی می باشد. با 
عنایت به سایر عوامل موثر در ارزیابی و موقعیت 
بابت  بازار  و چگونگی دسترسی و شرایط روز 
شش دانگ عرصه و بر پایه قیمت کارشناسی 
به مبلغ ۵۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل مبلغ پنجاه 
و پنج میلیون تومان مورد ارزیابی واقع شده و 
قیمت پایه برای روز مزایده تعیین گردیده است.

نشانی ملک مذکور: کرج- خرمدشت میثم ۵ - 
1۶متری سعدی گلستان۷ 

خانواده  دادگاه  مزایده:  جلسه  برگزاری  محل 
کرج، شعبه 12 اجرای احکام

97/78958ف
دادورز شعبه 12 اجرای احکام مجتمع خانواده 

کرج - آور   

دو مدال طلا و یک نقره برای شاهین نجومی 

پایان بیست و پنجمین دوره مسابقات قهرمانی کیک بوکسینگ کشور در سال ۹۷ 
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تیم فوتسال گیتی پسند که شانس اصلی 
محسوب  فوتسال  برتر  لیگ  قهرمانی 
درونی،  شدید  اختلافات  خاطر  به  می شد 
دخالت های عجیب و غریب و عدم مدیریت 

این مشکلات، جام را از دست داد.
فوتسال  تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گیتی پسند اصفهان که امسال عزمش را 
فوتسال جزم  برتر  لیگ  قهرمانی در  برای 
کرده بود، با همین رویکرد رضا لک را به 
عنوان سرمربی انتخاب کرد و اولین تیمی 
بود که تکلیفش را در جذب بازیکن و شروع 
تمرینات مشخص کرد. این تیم در مرحله 
گروهی لیگ قدرتش را به رخ سایر مدعیان 
کشید و با کسب ۶۷ امتیاز، با اختلاف نسبت 

به تیم مس، در رده اول جدول ایستاد.
بزرگترین بدشانسی گیتی پسند شاید نحوه 
برگزاری لیگ بود. امسال برای اولین بار لیگ 
به صورت پلی آف برگزار شد و بنابراین اول یا 
دوم شدن در جدول، به صورت مستقیم در 
تعیین قهرمان نقشی نداشت و فقط زمینه 

صعود به فینال را ساده یا سخت تر می کرد.
مرحله  پایان  تا  که  پسند  گیتی  حواشی 
از خودش ثبت کرده  آمار رویایی  گروهی 
بود، با آغاز مرحله پلی آف به تدریج خودش 
را نشان داد که ریشه عمده این مشکلات 
را می توان در بحث مدیریتی جستجو کرد. 
تا جایی که عدم ورود مدیران باشگاه باعث 
درون  اختلافات  و  دعواها  شدن  ور  شعله 
تیمی شد و در نهایت جام را از این تیم دور 

کرد.

محو شدن افشین کاظمی
کلیدی  بازیکنان  از  یکی  کاظمی  افشین 
بوده  گذشته  سال های  در  پسند  گیتی 
است. هرچند وی فصل گذشته را به خاطر 
محرومیت از دست داد اما امسال با انگیزه 
بیشتری کار را شروع کرد. با این حال طولی 
نکشید که اختلافات بین کاظمی و کادر فنی 
اوج گرفت و در نهایت این بازیکن به کسر 
2۰ درصد از قراردادش محکوم شد. کاظمی 
بعد از این جریمه دیگر در تمرینات گیتی 
اقدام  هم  باشگاه  مدیران  و  نیافت  حضور 
تحت  بازیکنِ  این  بازگرداندن  برای  جدی 

قرارداد خود انجام ندادند.

بازی نکردن های پی در پی کشاورز
باتجربه  بازیکنان  از جمله  کشاورز  محمد 
گیتی پسند بود که انتظار می رفت تا پایان 
لیگ، عصای دست کادر فنی تیم باشد اما 
با نزدیک شدن به انتهای فصل، مشکلات 
بین وی و کادر فنی بیشتر و بیشتر شد تا 
جایی که وی در بازی های آخر حتی جایی 
در لیست گیتی نداشت. کشاورز که احتمالاً 
روی ادامه فعالیت در فوتسال اصفهان برنامه 
در  شهر  این  در  حتی  است،  کرده  ریزی 
دانشگاه ثبت نام کرد تا در کنار تحصیل، 
فوتسال را هم پیش ببرد ولی شاید تصور 
حدی  تا  فنی  کادر  و  او  روابط  نمی کرد 
شکراب شود که نتواند این فصل را هم در 

زمین مسابقه به پایان برساند.

نقش پررنگ پسرِ آقای مدیرعامل!
هم در مورد مشکل کاظمی و هم در مورد 
فرد  پای یک  تیم، رد  با سرمربی  کشاورز 
مشترک به چشم می خورد. پوریا جنتی پسر 
مدیرعامل گروه گیتی پسند از جمله کسانی 
است که ارتباط خوبی با بازیکنان باتجربه 
تیم از جمله کشاورز و کاظمی داشته است 
و این ارتباط، بدون شک در مشکلات امسال 
تیم بی تأثیر نبوده است. دخالت های غیر 
مستقیم پسر مدیرعامل در تصمیمات فنی 
یکی از مواردی است که می توان به آن اشاره 
کرد. در طول فصل و وقتی مشکلات لک و 
کشاورز بالا گرفت، جنتی در صفحه شخصی 
خود مطلبی را منتشر کرد با این مضمون که 
جلوی هرکسی که مقابل کشاورز بایستد را 
می گیرد تا به نوعی برای سرمربی تیم خط 
و نشان بکشد! حتی افشین کاظمی هم در 
مصاحبه ای از روابط خوبش با پوریا جنتی 
پسر  »پوریا جنتی  و گفت:  برداشت  پرده 
آقای جنتی از وقتی کوچک بود با من رفاقت 
داشت و تا بزرگ شدنش با هم رفیق بودیم. 
وظیفه سرمربی نیست که در مورد رفاقت 

من با پسر مدیرعامل باشگاه ورود کند.«

پشت پرده خط خوردن کشاورز قبل از 
بازی رفت با مس

ماجرای دخالت پسر مدیرعامل در تصمیمات 
که  می شود  جالب تر  وقتی  فنی  مسائل  و 

تیم  این  لیست  کردن  مشخص  در  حتی 
تعیین کننده بوده است. قبل از سفر گیتی 
پسند به تبریز در بازی رفت فینال پلی آف، 
پوریا جنتی هم تصمیم می گیرد با دوستان 
خود راهی تبریز شود تا به نوعی کادر فنی را 
برای بازی دادن کشاورز تحت فشار بگذارد. 
مربیان گیتی هم بلافاصله بعد از اطلاع از 
این موضوع، کشاورز را از لیست بازی خارج 
می کنند تا این بازیکن باتجربه جایی در میان 
نفرات اعزامی به تبریز نداشته باشد! نکته 
عجیب اینجاست که مدیران گیتی پسند یا 
نسبت به این اتفاقات بی اطلاع بوده و یا در 
صورت آگاهی، اقدامی برای پایان دادن به 

این دخالت ها نکرده اند.

منفعلانه  نقش  و  جاوید  مهدی  قهر 
باشگاه!

مهدی جاوید امسال با گیتی پسند به عنوان 
آقای گلی دست یافت. صرفنظر از اختلافاتی 
که بین جاوید و بعضی از اعضای تیم وجود 

داشت، این بازیکن در یکی از مقاطع حساس 
لیگ، به خاطر بعضی از مشکلات از گیتی 
این  برگشت.  تهران  به  و  کرد  قهر  پسند 
اتفاق رسانه ای نشد. با هماهنگی سرمربی 
و مسئولان باشگاه، قرار شد برای حل این 
مشکل نماینده باشگاه به تهران سفر کند 
این  اما  باشد  داشته  جاوید  با  جلسه ای  و 
جلسه بدون حضور مؤثر نماینده باشگاه به 
پایان رسید. البته جاوید با پادرمیانی کادر 
فنی به تمرینات بازگشت ولی عدم مدیریت 
این اتفاق می توانست پیامدهای بدتری برای 

گیتی پسند در پی داشته باشد.

پیشکسوت  با  تیم  بازیکن  دو  گعده 
فوتسال ایران!

بازیکن  دو  نشینی  هم  باید  بالا  اتفاقات  به 
گیتی پسند با یکی از پیشکسوتان فوتسال 
را هم اضافه کرد. این دو بازیکن در مقاطع 
از  با استفاده  زمانی مختلف در طول فصل 
فرصت حضور در تهران، در یکی از منازل این 

پیشکسوت جلساتی داشته و ارتباطشان را با 
وی حفظ کردند. در این جلسات حتی گاهی 
از مسائل تاکتیکی تیم و برنامه های فنی برای 
مسابقات پیش رو صحبت می شده و اسرار 
باشگاه از این طریق به بیرون درز پیدا می 

کرده است.

مدیریت، حلقه مفقوده گیتی پسند
با کنار هم قرار دادن این اتفاقات و بعضی 
پسند  گیتی  نشده  رسانه ای  مشکلات  از 
می توان اینطور نتیجه گرفت این تیم بیش 
و در داخل  تیم ها  از قدرت سایر  آنکه  از 
زمین قهرمانی لیگ را به تیم مس بدهد، 
مدیران  که  بوده  درونی  اختلافات  درگیر 
مدیریت  خوبی  به  آنرا  نتوانستند  باشگاه 
کار  و  ساز  تمام  که  تیمی  برای  کنند. 
قهرمانی را زودتر از سایر تیم ها پیش بینی 
می کند، لازم است توانایی مدیریت بحران 
و روابط درون تیمی هم به تناسب امکانات، 

تقویت شود.

پایِ پسر مدیرعامل هم در میان است ؛

کالبد شکافی اتفاقاتی که سرنوشت قهرمانی لیگ فوتسال را عوض کرد

ادامه  در  رزکان  شهدای  فوتبال  تیم 
عصر  کشور  سوم  دسته  لیگ  مسابقات 
یکشنبه به مصاف بهین باتیس اصفهان 

خواهد رفت.
به گزارش دنیای هوادار،یکی از تیم های 
رزکان  شهدای  البرز  فوتبال  در  موفق 
و  کریمی  حمید  مدیریت  که  است 
سرمربیگری مجید دودانگه در این فصل 
کشور  سوم  دسته  لیگ  های  رقابت  از 
و  است  را کسب کرده  نتایج درخشانی 
دیداری حساس  در  یکشنبه  حالا عصر 
پذیرای  کرج  انقلاب  ورزشگاه  در  باید 

بهین باتیس باشد.
در حال حاضر شاگردان دودانگه با کسب 
با تفاضل گل کمتر در  2۴ امتیاز فقط 
رده دوم جدول گروه 3 قرار دارد و سه 
امتیاز بازی فردا می تواند این تیم را به 

صدر جدول رده بندی برساند.
با  کریمی  حمید  اخیر  چندسال  در 
مدیریت درخشان خود و جذب بازیکنان 
بومی البرز نقش بسزایی در رشد فوتبال 
امیدواری  این  و  است  داشته  البرز  در 
است این تیم دوست داشتنی بتواند به 

لیگ دسته دو کشور صعود کند.

لیگ دسته سوم باشگاه های کشور

شاگردان دودانگه در اندیشه سه امتیاز 
تیم مقابل نماینده  اصفهان کاپیتان  حدادی فر،  قاسم 

گفت:  اصفهان  ذوب آهن  فوتبال 
و  استقلال  به گروه  نسبت  ما  گروه 
از  باید  و  است  آسان تر  پرسپولیس 

این قرعه نهایت استفاده را ببریم.
شرایط  به  اشاره  با  قاسم حدادی فر 
النصر  برابر  برد  از  بعد  تیمش 
عربستان گفت: ما نتیجه خوبی در 
و  خدا  کمک  با  و  گرفتیم  امارات 
از  برنده  بچه ها  و  فنی  کادر  تلاش 
البته هنوز کار  زمین بیرون آمدیم. 
با  سختی  بازی  و  است  نشده  تمام 
ضمن  در  داریم،  عراق  در  الزورا 
بازی برگشت با النصر عربستان هم 

سخت است. برای صعود حداقل نیاز 
به کسب شش امتیاز دیگر داریم و 
امیدوارم نتایج خوب ما ادامه داشته 

باشد.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا 
نسبت  ذوب آهن  گروه  دارد  قبول 
پرسپولیس  و  استقلال  گروه  به 
آسیا  در  کرد:  تأکید  است،  آسان تر 
همه  و  ندارد  وجود  آسان  بازی 
تیم ها اندازه خودشان قوی هستند. 
نمی زنیم  گول  را  خودمان  ما  البته 
آسان تر  ما  گروه  که  دارم  قبول  و 
یا  النصر  با  بازی  طبیعتاً  است. 
و  الهلال  با  بازی  از  آسان تر  الوصل 

العین است. چند تیم شناخته شده و 
قدرتمند در گروه های دیگر هستند 
و ما هم باید از این قرعه آسان نهایت 

استفاده را ببریم.
هافبک تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان 
با اشاره به وضعیت این تیم در لیگ 
با  برتر و بازی روز یکشنبه ذوبی ها 
ما  کرد:  تصریح  خوزستان  استقلال 
در لیگ برتر شرایط خاصی داریم و 
باید از بازی های باقیمانده بیشترین 
استفاده را ببریم. هدف ما این است 
که در جدول خودمان را بالا بکشیم 
و برد در بازی با استقلال خوزستان 

هم بسیار حائز اهمیت است.

قاسم حدادی فر: برای صعود
 ۶ امتیاز دیگر می خواهیم
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پپ گواردیولا حدود یک ماه و نیم پیش 
می گفت نگران است، چون منچسترسیتی 
یادش رفته که چطور بازی کند. آن شب، 
سیتی در خانه نیوکاسل دو بر یک باخت و 
در کورس قهرمانی از لیورپول عقب افتاده 
اما  بود.  نگران کننده  هم  واقعا  اوضاع  بود. 
۴2 روز از آن هنگام گذشته و سیتی دارد 
فوق العاده کار می کند. ۹ بازی از آن هنگام 
گذشته و سیتی همه دیدارهایش را برده 
بازی که سیتی  واقع، در 1۹  یا در  است. 
در سال 2۰1۹ انجام داده است، 1۸ دیدار 
را برده است. آن اختلاف هفت امتیازی در 
صدر جدول حالا به یک امتیاز برتری رسیده 
است. آنها جام اتحادیه را فتح کرده اند، و 
شنبه هم با سوانزی در مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی بازی دارند. سیتی پس 
از آن که شالکه را شکست داد، به مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان هم رسید. 
اما  می رود.  پیش  خوب  آنها  برای  اوضاع 
در بازی در خانه نیوکاسل، طوری بود که 
دست  گواردیولا  بودند.  نگران  واقعا  آنها 
کم 3۰ دقیقه را در رختکن ماند و آنقدر 
فریاد زد که صدایش گرفت. زمانی که او 
برای نشست خبری آمد، گفت که تیمش 
شد  خاموش  انگار  اما سپس  زد  گل  یک 
و کاری که قرار بود انجام دهد را نداد. او 
در دو بازی قبل تر هم همین مشکل را در 

تیمش دیده بود، هرچند که سیتی در آن 
دو دیدار توانست به هر ترتیب هادرسفیلد 
و ولوز را ببرد. همه چیز کمی نگران کننده 
بود، به ویژه که سیتی مجبور شده بود بین 
دو دیدار با آرسنال و چلسی، یک دیدار هم 
با اورتون برگزار کند. اما حالا دیگر همه آن 
دغدغه ها برطرف شده است. ما می دانیم که 
گواردیولا نگران بود. او پس از پیروزی مقابل 
آرسنال گفت: »همه در آینه به خود نگاه 

کردند.«  اما آنها چه دیدند؟
آنها بازیکنانی عالی را دیدند که پس از دو 
سال سخت و پرفشار با شیوه های مربیگری 
گواردیولا، دقیقا می دانند که داخل زمین 
چه باید بکنند. آنها شاید چند بار فراموش 
کرده باشند که چه کاری انجام دهند اما 

حالا دیگر این مشکل برطرف شده است.
موضوع  این  بی تردید  که  سه شنبه  روز 
را فراموش نکرده بودند. آنها پس از چند 
شدند،  پیروز  اندک  اختلاف  با  که  بازی 
مقابل واتفورد که بسیار دفاعی بازی می کند 
سه گل زدند )هر چند که تصمیم اشتباه 
کمک داور در اعلام نکردن آفساید هم به 
که  هم  شالکه  مقابل  و  کرد(  کمک  آنها 
از  پس  که  گوندوغان  درخشیدند.ایلکای 
فرناندینیو  جانشین  اتحادیه  جام  فینال 
مصدوم شده است، روی دو گل اول سیتی 
پاس  داشت.  بسیاری  تاثیر  شالکه  مقابل 

عالی او منجر به یک پنالتی شد، و سپس 
پاس دقیق او به رحیم استرلینگ رسید و 

حرکت در نهایت منجر به گل شد.
گل  دو  هر  روی  هم  آگوئرو  سرخیو 
این  به  داد.  انجام  به خوبی  را  وظیفه اش 
ترتیب او از بازی با نیوکاسل به این سو 1۰ 
گل زده است. لروی سانه که اخیرا از تیم 
کنار گذاشته شده بود، بهترین عملکردش 
عالی  پاس  ابتدا  او  داد.  نشان  همه  به  را 
آلکساندر زینچنکو را گرفت و گل سوم را 
گل  پاس  سه  دوم  نیمه  در  سپس  و  زد، 
داد. دو سانتر عالی او از سمت چپ منجر 
به دو گل شد. یک گل را استرلینگ زد و 
گل دیگر را برناردو سیلوا. او سپس توپ را 
گرفت، از بازیکن مستقیم عبور کرد و آن 
را به فیل فودن سپرد، و او هم با عبور از 

دروازه بان دروازه خالی حریف را گشود.
برناردو سپس سانتری برای گابریل ژسوس 
انجام داد تا او با ضربه ای کات دار از گوشه 
محوطه جریمه گل هفتم را به ثمر برساند. 
راف فارمن می توانست روی این گل واکنش 
بهتری نشان دهد اما در کل بازیکنان شالکه 
می توانستند بهتر از این عمل کنند. سیتی 
در ژانویه مقابل یک تیم از لیگ یک )دسته 
سه( و یک تیم از چمپیونشیپ )دسته دو( 
چنین کاری را انجام داده بود، و حالا این 
از بوندس لیگا آورد.  بلا را بر سر یک تیم 
البته این نتیجه نشان از حال و روز شالکه 

هم دارد. 
پس سیتی نباید بیش از حد مغرور شود. 
جمع  به  به آسانی  هم  گذشته  سال  آنها 
هشت تیم برتر لیگ قهرمانان رسیدند، و 

برابر  ادامه  در  اما  کوبیدند  در هم  را  بازل 
لیورپول شکست خوردند. در اروپا تیم های 
بسیار بهتری از شالکه هم حضور دارند، و 
تیم گواردیولا در واقع خوش شانس هم بود 
گلزن کرشن  پیروزی  با  رفت  بازی  در  که 
عملکرد خوبی  آنها  که  کرد، چرا  ترک  را 
آنها کمک کرد.  به  و VAR هم  نداشتند 
تیمش  دیگر،  تیم های  مقابل  که  او گفت 
خواهد  سختی  تاوان  نمایشی  چنین  با 

پرداخت. 
به  رقابت ها  این  در  می خواهند  اگر  آنها 
پیش بروند باید از این بهتر شوند اما آنها 
باشد،  هرچه  دارند.  بسیاری  توانایی های 
زده اند  گل  فصل ۶1  این  در  آنها  تاکنون 
اعداد  این  کرده اند.  دریافت  گل  تنها ۸  و 

ترسناک هستند.

سیتی روی ابرها

بکن باوئر: مربی ایده آل برای بایرن، یورگن کلوپ است
فرانتس بکن باوئر، اسطوره فوتبال آلمان و باشگاه بایرن مونیخ که سابقه ریاست و 

سرمربی گری این باشگاه را دارد می گوید یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول باید سکان 
هدایت بایرن را به دست بگیرد.  لیورپول این هفته در شهر مونیخ موفق شد با نتیجه 1-3 

بایرن را شکست داده و به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا صعود کند.

نمی توان نویر را سرزنش کرد
کواچ گفت: در گل اول نویر از دروازه خارج شد چون مطمئن نبود که 

رافینیا به توپ می رسد قبل از اینکه مانه به توپ برسد. این کار نویر خوب 
نبود ولی نمی توان مانوئل را سرزش کنیم چون او فقط می خواست به 

تیم کمک کند.

تمام فعالیت های رابیو در پاری سن ژرمن تعلیق شد
آدرین رابیو، هافبک فرانسوی پاری سن ژرمن با سران این تیم و توماس توخل سرمربی 

آلمانی به مشکل خورده است. رفتار او بعد از شکست تیم پاریسی برابر منچستریونایتد 
در لیگ قهرمانان خشم سران این تیم را برانگیخته است. باشگاه پاری سن ژرمن تمام 

فعالیت های بازیکن خود را در این باشگاه به حالت تعلیق درآورد.

جهانبخش: در برایتون هفته به هفته در حال بهتر شدن هستم
ستاره ایرانی درباره بازگشت به آلکمار برای یک دیدار گفت: ملاقات خوبی بین من و 

هواداران و البته هم تیمی های سابقم بود. آنها همه من را دوست دارند و خوشحالم که 
بار دیگر این فرصت ایجاد شد که بتوانیم دیداری داشته باشیم. خوشبختانه شرایطم 

در برایتون بازی به بازی در حال بهتر شدن است.

فقط ده بازیکن در حد پیوستن به رئال هستند
رئال قطعا تابستان پیش رو برای جذب یک مهاجم جدید اقدام خواهد کرد. پس 

از جدایی رونالدو، سران رئال تصمیم گرفتند روی بنزما و بیل حساب کنند و تنها 
ماریانو را به خدمت گرفتند. .یکی از مهاجمان مدنظر رئال، هری کین، ستاره تاتنهام 

و تیم ملی انگلیس است.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

آزمون رونالدوی ایران است، نه مسی
روزنامه »The Sunday« انگلیس خبر داد که باشگاه سلتیک در جذب سردار 

آزمون، ملقب به مسی ایران اهتمام کامل دارد اگرچه در این راه رقبایی مثل فولام 
و اورتون را در کنارش می بیند. آزمون با آمار فوق العاده ای که به همراه زنیت تیم 

جدیدش به جای گذاشته نشان داد که باید مسئولان سلتیک او را جذب کنند.

فرشید باقری در میان 8 بازیکن برتر هفته لیگ قهرمانان آسیا
کنفدراسیون فوتبال آسیا با اتمام هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا 2۰1۹ اسامی 

۸ بازیکن برتر این هفته را اعلام کرد.فرشید باقری، هافبک استقلال تنها نماینده 
ایران در این لیست است. استقلال در مرحله گروهی لیگ قهرمانان با گل باقری 

مقابل العین به تساوی یک بر یک دست یافت.

مسی: کار رونالدو مقابل اتلتیکو شاهکار بود
مسی گفت: کاری که کریس و یوونتوس انجام دادند، فوق العاده بود و یک 

امری غافلگیر کننده بود. انتظار داشتم اتلتیکو قوی تر ظاهر شود اما یوونتوس 
با قدرتش به مرحله بعد راه پیدا کرد. کریس شبی رویایی را پشت سر گذاشت 

و شاهکار کرد.

محرومیت 2 ساله از پنجره نقل و انتقالات در انتظار سیتی
براساس خبر رسانه های معتبر انگلیس سیتی زن ها به دلیل تخلف در امر جذب 

بازیکن از جانب کمیته انضباطی یوفا در آستانه محرومیت دو ساله از حضور در 
پنجره نقل و انتقالات بازیکن قرار دارند. پرونده تخلف سیتی در یوفا در حال 

بررسی است و به زودی حکم قطعی در این مورد اعلام خواهد شد.

دمبله 3 تا 4 هفته خانه نشین شد
به خاطر  تیم  فرانسوی  دمبله، ستاره  عثمان  که  اعلام کرد  بارسلونا  باشگاه 

مصدومیت به مدت 3 تا ۴ هفته از میادین دور خواهد بود. دمبله در جریان 
تمرینات دچار مصدومیت شده بود. این هافبک فرانسوی پیش از این نیز چندین 

بار مصدوم شده بود و بحران مصدومیت او همچنان ادامه دارد.


